
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

Skolebestyrelsesmøde  
Aabybro Skole 

Deltagere: Christina Højriis Winther, Anders Christiansen, Jeanne Pedersen, Astrid 
Sandermann, Helle Tidselbak, Kiki Bach, Per Terp, Susanne Saur Bach, Majbritt Krogsgaard, 
Søren Jacobsen, Louise Lundsgaard Leth,Signe Byrresen. 
Tidspunkt Tirsdag den 17. juni 2025 kl 17.00-19.00 
Mødested Kattedamsvej 26 
Mødeleder Christina Højriis Winther 
Referent Signe Stendahl Byrresen  
Ordstyrer Astrid Sandermann 
Fraværende Kiki Bach og Susanne Saur Bach 

 

Punkt 1: Orientering fra skolens ledelse og medarbejdere - 25 minutter 

Fast punkt hvor skolens ledelse og medarbejdere orienterer om kommende arrangementer, tiltag 
og lign. Der vil i den forbindelse også være informationer om kommende skoleårs planlægning. 

Referat:   

Der orienteres om planlægning af kommende skoleår samt nuværende aktiviteter som mundtlige 
prøver, idrætsdage og fagdage på alle årgange. Der orienteres ligeledes om det netop afviklet 
sommermarked. Tak for stor opbakning fra forældre og godt samarbejdet med DGI-Huset, der 
begge har været uundværlig.  

 

 

Punkt 2: Orientering om skolebestyrelsesnetværk - 15 minutter 

Christina orienterer om skolebestyrelsesnetværk, og vi drøfter, hvorledes vi ønsker at deltage og 
bruge dette netværk.  

Referat:  

 



 

Der orienteres om skolebestyrelsesnetværket. Det besluttes, at skolebestyrelsen på Aabybro 
Skole gerne sender en repræsentant, hvis der kommer en indkaldelse til yderligere møder i 
netværket.     

 

Punkt 3: Høring Budget 2026 - 45 minutter 

Vi drøfter budget 2026 og udarbejder høringssvar. I skal være opmærksomme på, at 
høringsmaterialet først udkommer den 12. juni 2025. 

 

Referat:  

Skolebestyrelsen præsenteres for høringskataloget vedr. budget 2026, og skolebestyrelsen 
udarbejder høringssvar. (se høringssvar).  

 

 

Punkt 4: Evaluering af årets møder og input til kommende årshjul - 25 
minutter  

Vi evaluerer årets møder og drøfter, hvilke forbedringer vi med fordel kan lave til næste skoleår. 
Alle har forholdt sig til evalueringsskemaet i tråden inden mødet. 

Referat:  

Vi evaluerer på skoleåret og skolebestyrelsesmøder, således vi fremadrettet kan kvalificere vores 
møder i bestyrelsen.  

 

Punkt 5: Evt - 10 minutter  

Evt. og godkendelse af referat 



 

Referat:  Astrid Sandermann træder af personlige årsager ud af skolebestyrelsen. Hun har været 
glad for skolebestyrelsesarbejdet og samarbejdet i bestyrelsen. Skolens ledelse takker Astrid for 
hendes store engagement og indsats i skolebestyrelsen gennem flere år.  

Det betyder, at suppleant Susanne Saur Bach indtræder som repræsentant i bestyrelsen.  

Referatet godkendes. 

 

 


